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Datum: Tisdagen den 3 mars 2015 

Tid:  18.00 – 21.00 

Plats:  Östra Roten, kommunhuset i Lilla Edet 

Paragrafer:  17, omedelbar justering 

Utses att justera:  Carina Andersson (C) 

 

 

Underskrifter: 

Sekreterare 
 Julia Domby 
 
Ordförande 
 Kjell Johansson (S) 
 
Justerare 
 Carina Andersson (C) 
 
 
 
 
 
 
 Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits via anslag. 

Organ  Kultur- och fritidsnämnden 

Sammanträdesdatum   2015-03-03, omedelbar justering 

Datum då anslaget sätts upp Datum då anslaget tas ner 

2015-03-03  2015-03-26 

Förvaringsplats för protokoll:  Kommunledningsförvaltningen 

 

Underskrift: 

 Julia Domby   
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Beslutande 

 
Beslutande 

Kjell Johansson (S), ordförande 
Carina Andersson (C), vice ordförande 
Mikael Karlsson (S) 
Anders Aronsson (V) 
Britt-Marie Palmcrantz (FP) 
Anna Chorell (M) 
Christian Samuelsson (MP) 
 
Övriga närvarande 

Ersättare 
Gert-Ove Andersén (S) 
Agneta Ahlblom (V) 
Lisbeth Granberg (FP) 
Martin Kleberger (M) 
 
Tjänstemän 
Annica Skog, kultur- och fritidschef 
Ingemar Ottosson (S), kommunalråd (närvarande under § 12-23) 
Anna Ernhede, ekonom 
Erik Larsson, projektledare (närvarande under § 12-14) 
Johanna Ljung Abrahamsson, ungdomssamordnare (närvarande under § 12-14) 
Julia Domby, nämndsekreterare 
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§ 17 

Föreningen Lilla Edets Ridklubb ”Lerk”  
Dnr 2012 ULN 062 

 
Sammanfattning 

Föreningen Lilla Edets Ridklubb har flera år haft en stor oro i sin klubb. Detta har bland 
annat lett till att föreningen har hamnat i en svår ekonomisk situation. 
 
Föreningen har jobbat hårt med att komma tillrätta med den ekonomiska situationen. 
 
Under våren och sommaren 2014 behövde föreningen anstånd med betalning till 
kommunen med anledning av deras tuffa ekonomiska situation. 
 
En konsekvens av den ekonomiska situationen är att föreningen har haft svårt att 
bekosta anställd personal. 
 
Under hösten kontaktade föreningen kommunen med anledning av olika bekymmer. 
Vid ett gemensamt samtal framförde kommunen sin oro, och bad föreningen att 
inkomma med en åtgärdsplan och en likviditetsplan som visar hur man hoppas kunna 
komma tillrätta med sin situation och hur föreningen planererar att komma tillrätta med 
sin ekonomi. 
 
Föreningen skulle inkomma med materialet senast den 25 november till kommunen. 
Den 24 november inkom ett kortare, icke komplett utkast till en åtgärdsplan – se bilaga. 
Kommunen förklarade att föreningen måste arbeta vidare med materialet. Därefter har 
kommunen inte erhållit något mer material från föreningen, trots påstötningar. 
 
Föreningen har även organisatoriska problem då flera i den nuvarande styrelsen har 
hoppat av sina styrelseuppdrag, samtidigt som en av styrelsemedlemmarna har blivit 
långtidssjuk. Detta har lett till att de som finns kvar i styrelsen idag har en avsevärt 
högre belastning än tidigare. 
 
Det uppföljningsmöte som var bokat för att gå igenom åtgärdsplanen och 
likviditetsplanen, ställdes in av föreningen. Även de följande tider som kommunen har 
erbjudit för möten, har ställts in av föreningen. 
 
I början av februari blev kommunen kontaktad av en närstående till en av föreningens 
ledamöten. Den närstående och ledamoten önskade träffa kommunens representanter. 
Kommunen var då tydlig med att de inte kunde representera föreningen, men att ett 
förutsättningslöst samtal kunde ske. 
 
Vid det samtalet och vid senare mailkonversation har kommunen fått information om att 
de delar av styrelsen som finns kvar, inte vill träffa kommunen. 
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Det har även framkommit vid samtal att föreningens revisionsbyrå inte har haft 
möjlighet att färdigställa föreningens årsredovisning, pga. att föreningen har varit sen att 
inkomma med handlingar. Detta har lett till att föreningen inte hade möjlighet att hålla 
sitt årsmöte under den tidsperiod som föreningsstadgarna anger. I och med detta har 
föreningen fått ställa en förfrågan till Svenska Ridsportsförbundet om möjligheten att få 
hålla sitt möte vid ett senare tillfälle. 
 
Förbundets ståndpunkt i denna fråga har inte framförts till kommunen. 
 
Dock har information inkommit om att föreningen planerar att hålla sitt årsmöte i början 
av mars, och att ett nytt förslag på styrelse har tagits fram. 
 
Dessa personer (som har erbjudits sig att gå med i den nya styrelsen) har erbjudit sig att 
träffa kommunens representanter. Kommunen har dock informerat om att då dessa ännu 
inte är valda som föreningsrepresentanter så kan de idag inte representera föreningen. 
Detta kan tidigast ske efter att de har valts in i styrelsen av årsmötet. 
 
Kommunen har i och med detta idag inte har någon fungerande kommunikation med 
föreningen, då den kvarvarande gruppen inom styrelsen avböjer att träffa kommunens 
representanter. 
 
Detta innebär att Lilla Edets kommun inte har någon motpart längre, då det inte finns en 
fungerande styrelse i föreningen. 
 
Föreningen har idag ett avtal med kommunen som löper under tre år (2012-12-10 – 
2015- 12-09). Avtalet förlängs med automatik 3 år, om inte uppsägning sker. 
 
En uppsägning ska ske senast 9 månader före avtalets utgång. 
 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse daterad 2015-02-24, dnr 2012 ULN 062. 

Nyttjanderättsavtal daterat 2012-12-06, dnr 2012 ULN 062. 

Beräknade intäkter kommande 6 månader, Lerk, dnr 2012 ULN 062. 

Mailkonversationer 7-8 januari samt 10 februari 2015, dnr 2012 ULN 062. 

Verksamhetsberättelse Lerk 2013, dnr 2012 ULN 062. 

 

Beslut 

Nämnden beslutar att: 
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1. Inte förlänga avtalet med föreningen Lerk, i och med den situation som råder 
inom föreningen idag.  

2. Omgående skicka ett skriftligt besked till föreningen där det framgår att avtalet 
inte förlängs från och med 2015-12-09. 

3. Samtidigt informera föreningen om att Kultur- och Fritidsnämnden är öppen för 
att finna nya möjligheter för att driva ridskoleverksamhet på Bertilsgården. 

 

Paragrafen justeras omedelbart. 

 

 

Beslutet expedieras till 
Föreningen Lilla Edets Ridklubb 
 


